
Sejlerens fremtid – forslag til generalforsamlingen 2012  fra arbejdsgruppen. 

Bestyrelsen har modtaget et forslag fra den nedsatte arbejdsgruppe vedr. ”Sejlerens fremtid”. 

 

Forslagsstillerne (Leif Jensen, Sv.Åge Jørgensen, Helmer Bering og Johs.Olesen)  anbefaler, at ”Sejleren” 

fremover udgives i papirform og udsendes til medlemmerne ca. 4 gange pr år, med relevant indhold om 

forgangne og kommende aktiviteter, herunder opsamling af hvad også måtte have været vist/skrevet på 

klubbens Web/hjemme-side. Sejleren bliver ligeledes tilgængelig på hjemmesiden. 

 

Arbejdsgruppen bliver fremover et redaktionsudvalg som forestår udgivelsen i tæt samarbejde med 

hjemme siden. 

 

Bestyrelsen har med glæde modtaget forslaget som vi bakker 100% op om  idet vi er bevidst om at 

information til medlemmerne er en vigtig del af vor klubs eksistens. Formanden vil fremover indgå i 

gruppen , - og alle medlemmer opfordres til at deltage fremover med relevant materiale, - idet ”Sejlerens” 

samt  hjemmesidens succes i særdeleshed afhænger af om der er medlemmer som vil gøre en indsats også 

på dette område. 
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